
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

tncheiat astdzi 28.12.2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei de ordinare de lucru.

$edinfa incepe la ora 1530 , participd 13 consilieri din 13 in funcfie. La qedinti
particip5 d-l primar Proca Florin Bogdan qi d na secretar general Leca Andra
.$edinfa este legal constituitd, aceasta a fost legal convocati de primarul comunei
Berevoeqti prin adresa nr.881,7 122.12.2023.

Preqedintele de qedinlE este d-1. consilier Schioapa Daniel care ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
1. Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioari.
2. Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru

anul fiscal2024, in comuna Berevoesti, judetul Arges.
3. Proiect de hotarare privind aplicarea in anul 2024, la nivelul comunei

Berevoesti a Legii nr.196 din 31 octombrie 2016 privind venitul minim de
incluziune, cu modificarile si completarile ulterioare.

4. Proiect de hotarare privind aprobarea gi insuqirea documentatiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare drum Valea Satului (Cooperativa)-fam Simonescu ,comuna
Berevoegti, jude(ul Argeg.

5. Proiect de lotarare privind aprobarea gi insuqirea documentaliei tehnico-
economice'faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din DC3-fam Vasile Vasile , comuna Berevoegti judetul
Arges.

6. Proiect de hotarare privind aprobarea gi insugirea documentatiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din DN73-fam Tican ,comuna Berevoegti, judetul Arges.

7. Proiect de hotarare privind aprobarea gi insupirea documentatiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din DC3-fam Glejaru Florina, comuna Berevoesti, judetul
Arges.

8. Proiect de hotarare privind aprobarea gi insuqirea documentafiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate qi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita bifurca{ie Zdvoi-fam Popescu Constantin, comuna
Berevoegti, judetul $rges.

9. Proiect de hotarare privind aprobarea qi insuqirea documentatiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul



Asfaltare Ulita din Centura DN73C-fam Avram rcomuna Berevoegti, judetul
Arges.

L0.Proiect de hotarare privind aprobarea qi insugirea documenta{iei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare drum din DN73C-Autobaza-fam Busuioc, comuna Berevoesti,
judetul Arges.

LL.Proiect de hotarare privind aprobarea gi insugirea documenta{iei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate pi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din DC3-fam Constantin Gabriel, comuna Berevoegti,
judetul Arges.

L2.Proiect de hotarare privind aprobarea qi insuqirea documentafiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate qi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din DJ732B-fam Argeseanu ,comuna Berevoegti judetul
Arges.

L3.Proiect de hotarare privind aprobarea pi insugirea documenta{iei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare drum centura din DN73c-Muzeu-fam Coroiau, comuna
Berevoegti, judetul Arges.

l4.Proiect de hotarare privind aprobarea gi insugirea documentaliei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare drum comunal Bratia-Otelu , comuna Berevoesti, judetul Arges.

L5.Proiect de hotir6re privind stabilirea salariilor de baza pentru functionarii
publici , personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al
primarului comunei Berevoegti si functii alese, Ia nivelul comunei
Berevoeqti, judetul Arges , incepffnd cu data de 01.01.2024.

l6.Proiect de hotlr6re privind aprobarea organizarii retelei scolare a unitatilor
de invatamant de stat ce vor function ape raza comunei Berevoegti, judetul
Arges in anul gcolar 2024-2025,

ll.Proiect de hotlrffre privind alegerea presedintelui de sedinta.
l8.Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 18 puncte qi este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.1 la care d-na secretar generul prezintl procesul verbal al
qedinlei care s-a desfbgurat in data de20.12.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu 8
voturi pentru qi 5 ablineri (dl Busuioc Gheorghe , dl Pascu Gheorghe, dl Bumbeneci
Romica, dl Hertea Irinel qi dl Moiceanu George).
2. Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru
anul fiscal2024, in comuna Berevoesti, judetul Arges.



Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

Ei anexele proiectului.Prezintd d-na contabil Cotescu Diana.
D-na Cotescu:In anul fiscal 2024 se vor indexa impozitele gi taxele locale doar cu
rata inflatiei de l3,8oh, suntem obligali prin lege .Avem o taxd provizorie pt
canalizare de 30 lei/gospod[rie qi 7 lei pt comunicare la activit[trile de executare
silitd.Taxa pe apd potabil6 va rdmdne 31ei, taxa de salubrizare 11 lei/membru familie,
eliberarea certificate fiscale 6 lei, taxele speciale nu se indexeazd cu rata inflaliei
D-l Busuioc:Taxa pe salubrizare nu era 10 lei?
D-na Cotescu:Probabil am trecut eu gregit ,am s[ rectific qi trec 10 lei
D na secretar ddcitire amendamentului adus proiectului de c6tre d 1 consilier Busuioc
Gheorghe
D-l Busuioc:Deci, avdnd in vedere cE a inceput o noud reorganizarela salubrizare,
se colecteazd din ce in ce mai bine, v6d eu, se colecteaz[ inclusiv peturi, sticle, este

din ce in ce mai bine dar nu gtiu de ce vin taxele mai mari, inseamnd cd nu se

urmdregte tonajul
D-l Viceprimar:A fost urmirit
D-l Primar:tn trecut am avut un contract pe primdrie undeva la 30mc care se putea

ridica de pe domeniul public, am reziliat acel contract.Tot ce se adund acum de pe
domeniul public intrd in cantitateatotald.La acest moment dup6 cum qtili noi venim
cu un aport de 30o/o pt a putea acoperi incasdrile pe care ar trebui s5 le 1u6m de la
oameni.Nu am nimic impotriv[ cu aceastS taxS provizorie doar cd noi nu putem sd

lu[m procent din mc pt cd ne ar trebui avinl de la ANRSC pt reteaua de canalizarc
qi avizul de la ANRSC nu ni 1 d5 pt cd trebuie fbcutd societate comercialE gi dat
drumul sd se lucrezepe ea,de aceea amzis o taxiprovizorie.Am discutat o in gedinla

trecutd cu consilierii care au fost prezenli qi am zis sE fie undeva la 30 lei pt cei care

sunt racordali.Nu qtiu dac6 vi se pare o sumd mare dar tindnd cont ci este gi curentul
qi intretinerea staliilor de pompare qi alte costuri eu zic cd nu este o sum6 foarte mare
de 301ei/lund/gospoddrie.Daci considerali cd este o sumd mare mai sc6dem din ea

D-l Schioapa:Ar insemna un consum de peste 10mc de apd.
D-l Busuioc:Mie mi se pare destul de mare 30lei/lundpt anumite persoane, c6!i avem
racordali la canalizarc?
D-l Primar:Undeva la 120 de gospoddrii ,cred, aproximativ
D-l Busuioc:Deci ,oamenii [qtia or sI de 301ei/1un5, nu gtiu mie mi se pare mult
D-l Viceprimar:Avem volume de apd care intrd in stalia de epurare, sunt contoare
acolo, suntem monitorizati de Apele Romdne, adicS se consumd peste 800-900mc
minim/lund
D-l Busuioc:Nu qtiu de ce s5 amestec[m persoanelefrzice cu persoanele juridice, eu

de exemplu dau la gunoi, am dat acum 5 milioane la gunoi pe cdteva luni ca firmd,
sd mai scoatem bani de aici de Ia ...adic6 pe mine ma jupuili.Eu dau undeva gunoi



1401ei/lund gi nu generez pt cd eu sunt obligat prin lege dd duc gunoiul plasticele qi

cartoanele separat.
D-l Primar:Am stabilit atunci acea taxd,de 50lei/lund
D-l Busuioc:Pt anumite firme
D-l Primar:Au fost diferentiate prin programul pe care il au
D-l Busuioc:Deci cu taxa asta provizoie eu nu sunt de acord, 30 lei este destul de
mare
D-l Primar:Propuneti dvs , dar propuneli ceva care s[ fie sustenabil s[ ne scoatem
cheltuielile
D-l Busuioc:De regulS nu poti sd scoli cheltuielile atdtatimp cdt nu este obligatorie
gi nu se merge din casd in casS.Nu in toate zonele se poate racorda, am inleles
D-l Primar:in toate zonele unde ebdgatd canalizare se poate racorda

la D-l Busuioc:Pe rdu in sus?

D-l Primar:Se pot racorda cu pompi toc[tor ,la dumnealor
D-l Busuioc:P[i este montat6?
D-l Primar:Asta este treaba dumnealor din proprietate ca sd dea in reteaua
principals.O pompd tocdtor din fosa dumnealor gi aruncE in reteaua principalS
D-l Busuioc:Este functionalS de la dl inginer incoace?
D-l Primar:Da,este funclional[
D-l Viceprimar:Unde existd cdmin de racord la limita proprietdlii toti proprietarii
pot fi racordali.Avem 482 de cdmine de racord la ora actuald, inafard de faptul cd
mai sunt persoane racordate sau au posibilitatea direct in caminele de vizitarc,
cdminele mari.
D-l Busuioc:Noi am mai avut discutiile astea sE se ia procent din mc
D-l Viceprimar:Aqa se va face.Aceasta este o taxd provizorie.Reteaua de canalizare
funclioneazd. cu toate avizele

_ D-l Busuioc:Din ce vdd eu noi avem aproape o treime racordati din cele 482 de
rv i ,] . , n t - 

^ 
- 

^ 
I 1 vr \ cdmine qi atunci nu are cum sd se scoatd cheltuiala.Omul o s[ fugd c6nd va vedea cd

mai dd incd 30leillund
D-l Primar:Atunci s[ o facem la 20 lei dar trebuie f[cut ceva, nici curentul nu il
scoatem
D-l Viceprimar:Trebuie sd incasdm ceva, sunt taxe speoiale
D-l Primar:Vine Curtea de Conturi gi ne imput[ acei bani pt c[ se considerd
prejudiciu.Aqa e qi la alimetareacu ap[ daci ddm mai mult qi nu incasim aga e gi la
canalizarc qi la gunoi.
D-l Busuioc:Eu propun cu 20 lei/gospodirie qi cu 9lei/persoan6, avdnd in vedere cd

este gi inflalia destul de mare cresc Ai impozitele , hai sd nu asuprim c0t mai tare

oamenii de rdnd.Deci 20lei persoane frzice, trebuie sd ne g6ndim qi la juridice
D-l Primar:SSpunem 20 lei lapersonale juridice gi 50 lei lapersoanele juridice, dacd

am redus de la persoanele ftzice, eu asta propun



D-l Busuioc:Deci asta este provizorie?
D-l Primar:Da, pdnd va functiona societatea
Se supune la vot propunerea d lui primar si este aprobat[ cu unanimitate de voturi
D-na Cotescu:Referitor la anexa 5, maginile full electric taxa va fi zero.Am sd

completez anexa 5

D-l Busuioc:$i mai este asta de supus taxa de salubrizare
D-l Primar:Nu suntem sustenabili, nu incasSm nici cu 10 lei
D-l Busuioc:Eu amvdzut cd ali crescut o

D-na Cotescu:A fost o gregeal[ de redactare, 10 lei
D-l Busuioc:Eu am zis sc[dem la 9, impdrfim gi ajungem la 10 lei, e ok aga

Nemaifiind discutii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotSrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.85 din
28.t2.2023.
3.Proiect de hotarare privind aplicarea in anul 2024, la nivelul comunei
Berevoesti a Legii nr.196 din 31 octombrie 2016 privind venitul minim de

incluziune, cu modificarile si coripletarile ulterioare.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na Stanciu Ionela.
D-na Stanciu:in fiecare an trebuie sd aprobdm un plan privind beneficiarii, foqti

beneficiari ai legii 416 pt c[ incepdnd cu 01 .01.2024 nu va mai exista legea 416 qi

va fi legea t96120L6 care intrd in vigoare de 1 ianuarie 2024 gi in baza acestei legi
fostul VMG se va numi VMI ,iar alocalia pt sustinere se va numi alocalie pt

suslinerea familiei cu copii.in planul de acliune am trecut ca in fiecare an lucririle
pe care noi le vom intreprinde cu beneficiarii de ajutor de incluziune .Planul cuprinde

acliuni pt intrelinerea drumurilor comunale, lucrdri de strdngere a deqeurilor,

rebilitarea izlantrilor comunale, alte ectivitbli de utilitate public[, lucrdri de

demolare a construcliilor gi adunareamaterialelor rezultate, intrelinerea qanturilor 9i

canalelor, lucriri de curdlire manual6 a albiilor r0urilor,etc.incepdnd cu

01.01 .2024m1egea s a modificat ,este mult mai permisivl din punctul meu de vedere

,nu vom mai avea foarte multe restriclii.inainte beneficiarii care aveau autoutilitare

nu puteau s6 beneficieze de ajutor social,aceastd restriclie nu mai este.Suprafelele de

teren s au mdrit qi acestea,condiliile de aoordare vor fi mult mai permisive fa!6 de ce

au fost
D-l Busuioc:Am inleles cb sunt 177 de dosare

D-na Stanciu:Cereri.Acum este o bazade date comund
D-l Busuioc:$i la cdt se ridic6, c6te persoane or sd fie?
D-na Stanciu:3OO gi ceva de persoane

D-l Busuioc:Care era suma?

D-na Stanciu:Suma pt 1 persoand era 170 lei iar acum va fi 275.Mai avem niqte

situalii extraordinare, noi putem sE le d[m bani oamenilor ,de exemplu ajutor de



inmormdntare anul trecut 5001ei ,10001ei anul acesta, cheltuieli pt pastile 501ei ,

opera{ii 8001ei, pt acte de stare civild 2001ei ,cu menliunea cd aceste ajutoare se vor
acorda o singurd datd/an,Orice sumd mai mare de 30001ei se aprobd prin Consiliul
Local
D-l Schioapa:Mai aprobasem noi in Consiliul Local un ajutor pt nou nlscuti 750tei,
sunt prinqi acolo?
D-l Primar:Sunt din bugetul local , vor fi bugetali pt la anul
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre gi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl II.C.L. Berevoeqti nr.86 din
28.t2.2023.
4. Proiect de hotarare privind aprobarea qi insugirea documentafiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare drum Valea Satului (Cooperativa)-fam Simonescu ,comuna
Berevoeqti, judeful Argeq.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

Ei anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.
D-l Piuna:S[ le discut[m pe toate
D-l Viceprimar:Sau dacd vreli separat pe fiecare punct in parte
D-l Busuioc:Eu a$ vrea pe fiecare punct in parte sau dvs dacd puteli s5 mi spuneli
foarte repede.spunefi mi gi mie la hotdrdrea asta 89 care este valoarea sf ului, eu am

inleles c[ este deja executatd lucrarea gi la cdt se ridic6?
D-l Viceprimar:Nu are cum sE fie executat[!
D-l Busuioc:SF ul Ssta?

D-l Primar:Da, sf ul este frcut, 10 sf uri
D-l Busuioc:Nu vdd Siligte
D-l Primar:Pe Siliqte nu se poate face.Am fost cu proiectantul gi ne ar costa foarte

mult.Pe toat6 partea dreaptd cum urcdm ar trebui s5 fie zid de sprijin qi ne ar costa

undeva 1a200 qi ceva de miliarde doar zidul de sprijin gi atunci am luat in calcul sd

facem pe partea cealaltd pdnS unde putem sd cobordm ca sb nu fie nevoie de zid de

sprijin, pe laAndrei Dumitrescu sd cobordm.Aceazondnu este fbcut[ gi mai vrmeazd

sd fie fEcute pe strdzile unde va fi executat6 canalizarca,se vor face sf uri la inceputul
anului.
D-l Busuioc:SF urile astea sunt frcute qi pe zonele unde nu este canalizare?

D-l Primar:Da
D-l Busuioc:De unde vin banii?
D-l Primar:Nu se vor realiza toate, important este cd in momentul cdnd ceri o
finantare de undeva trebuie sd ai un SF

D-l Pascu:Au o durat6?
D-l Primar:3 ani de zile gi dup6 3 ani se pot actualiza, qi din bugetul local ce se poate

face la anul, asta stabilim qi putem sd facem 9i din bugetul local 1,2,3 sttdzi



D-l Busuioc:Deocamdatd noi suntem datori qi nu s au terminat cele care sunt

D-l Primar:Nu mai suntem datori mult , la fam Pislaru suntem , in rest am achitat
toate datoriile
D-l Viceprimar:Am avut fapt concret drumul de la Gdneqti ,dacd nu aveam sf ul nu
puteam depune, am avut qi a intrat la finantare.
D-l Busuioc:Centura de aici, spuneti c[ avem litigiu pe acolo
D-l Primar:Am discutat cu bdiatul dumnealui cu Vlad qi a fbcut o mdsurdtoare gi am
inleles cdi a iegit la mdsurdtoare qi nu amai aclionat in instan!6
D-l Pascu:Ce litigiu avem , este in instan![?
D-l Primar:Nu, a fbcut o sesizare la primdrie cE nu ii iese o suprafald , nu este pe

rolul instanlelor
D-l Busuioc:La proiectul de hotdrdre nr.95 vd rog s[ scoateli numele meu de acolo

pt cd nu este ,Autobazae Autobaza, este grddina mea acolo qi aq vrea sd I duceli pen[
la fermierul Dilirici.
D-l Primar:Acolo nu este drum comunal ,este drum agricol acolo qi nu s aputut face

ridicarea topo pe eI
D-l Busuioc:Pbi cum facem atunci pt 100m?

D-l Viceprimar:Nu poli sd schimbi categoria drumului daci e drum comunal, este

drum agricol
D-l Pascu:El are intrare separatS?

D-l Viceprimar:Da
D-l Pascu:Ali luat in calcul sd inleleg cd pe unele ulile cd nu se pot face ganluri,

rigole?
D-l Primar:Nu am luat noi in calcul , a luat proiectantul, unde s a permis s au fbcut.

D-l Busuioc:De exemplu la fam Popescu acolo pe ulila aiadacdnu exist[ qant?

D-l Primar:La fam Popescu , unde?
D-l Busuioc:Pe Zdvoi
D-l Viceprimar:Nu ai unde sd faci dar nici api nu se strdnge

D-l Busuioc:La Popescu e bdgatl canalizarea?

D-l Viceprimar:Da
D-l Busuioc:Este foarte bine mai ales c[ se demareazdtreabacucanallzarea acum 9i

o sd fie foarte bine
D-l Schioapa:Anul acesta s au dat de la buget bani mul1i pe investitii
D-l Primar:Important e c6 am fbcut un pas qi am ftcut documentaliile , bine dac6

vom obline finanl6ri.Eu am rdmas uimit de costuri, costurile sunt foarte mari

D-l Busuioc:Nici eu nu ag veni s[ o fac de exemplu pe aici pe aproape de 25mii euro

,cdnd prefer s[ m6 duc la Autobazdunde e..nu qtiu ce valoare e?!

D-l Piimar:La Autob azd dinpunctul meu de vedere poate fi ultima frcutd qi in niciun

caz dinbuget local, pt cE prioritar din punctul meu de vedere ar trebui fbcute unde

existd masd de oameni c0t mai mul1i s6 beneficieze.Acolo nu vdd o prioritate.Din



buget local in niciun caz.inolelu din punctul meu de vedere poli dezvolta satul ca

sat turistic ar fi foarte bine qi cdnd se va face PUG ul trebuie luatd in calcul cazona
Bdndea cdt ne permite inbazaunor studii sd facem toate terenurile acelea intravilane
pt cd se poate extinde cu energia electrici $i pe viitor de ce nu din Bratia p0n[ in
Olelu sd fie case, s[ se poatd construi.Alimentarea cu ap[ s ar putea face dac6 vii cu
lkm de conductS de alimentarl cu apd gi faci un bazin tampon qi ai electrificare
acolo.Pt aface a$a ceva trebuie sd ai cost beneficiu adicd s5 fie case in zond altfel nu
ili aprobd nimeni
D-l Busuioc:Se dau bani pe Anghel Saligny
D-l Primar:Nu, se iau in calcul cost beneficiu, din Bratia pdndin Olelu pe 3 km fdrd

nicio locuin!6 qi pe extravilan nu ne d[ nimeni bani , vd garurfiez
D-l Busuioc:Mai discutdm, s[ fim sdndtogi ,sE vedeli cum se poate realiza
D-l Primar:V[ garantez cd nu se poate

D-l Busuioc:Ba da se poate

D-l Schioapa:Proprietdli se vor cumpdra numai dup[ ce oferi omului facilitIli apd gi

asfalt ,sd facem un efort din bugetul local si ducem apd acolo
D-l Busuioc:Cu gazele ali semnat ceva?

D-l Primar:Nu,avem termen 2 anidezile sd semndm contractul.Trebuie mai intdi sd

facem concesiunea gi apoi semn[m contractul.
D-l Schioapa:Am inleles cd cei de la VlSdeqti au semnat deja

D-l Primar:Nu au semnat nimic.Nu s a semnat niciun contract pt cd trebuie si ai

contract de concesiune
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.87 din
28,12.2023.
S.Proiect de hotarare privind aprobarea qi insugirea documenta{iei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din DC3-fam Vasile Vasile, comuna Berevoegti,judetul Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6rdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati II.C.L. Berevoegti nr.88 din
28.12,2023.
6.Proiect de hotarare privind aprobarea qi insugirea documentafiei tehnico-
economic e faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din DN73-fam Tican 

'comuna 
Berevoegti, judetul Arges.

Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

Ei anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotSr0re qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.89 din
28.12.2023.
T.Proiect de hotarare privind aprobarea pi insuqirea documentatiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din DC3-fam Glejaru Florina, comuna Berevoesti, judetul
Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotdr0re , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezinti d-na Leca Andra
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotlrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (L3) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.90 din
28,12,2023,
S.Proiect de hotarare privind aprobarea qi insugirea documentafiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate qi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Utita bifurcafie Zdvoi-fam Popescu Constantin, comuna Berevoepti,
judetul Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotir0re , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr0re qi cu

unanimitate de voturi pentru (1,3) este adoptatl H.C.L. Berevoegti nr.91 din
28,12,2023.
g.Proiect de hotarare privind aprobarea gi insugirea documentatiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din Centura DN73C-fam Avram ,comuna Berevoepti, judetul
Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

Ei anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotlrAre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.92 din
28,12.2023,
lQ.Proiect de hotarare privind aprobarea gi insupirea documentafiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate qi devizul general pentru obiectivul
Asfalta re d rum din DN73 C-Autoba za-fam Busuioc, comuna Berevoesti, j udetul
Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului.Prezirttd d-na Leca Andra
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotlrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.93 din
28.12.2023.



I"L.Proiect de hotarare privind aprobarea gi insugirea documenta{iei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Ulita din DC3-fam Constantin Gabriel, comuna Berevoegti, judetul
Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

;i anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati II.C.L. Berevoeqti nr.94 din
28.t2.2023.
l2.Proiect de hotarare privind aprobarea pi insugirea documentafiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare Utita din DJ732B-fam Argeseanu ,comuna Berevoegti, judetul Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

Ei anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.95 din
28.12.2023.
l3.Proiect de hotarare privind aprobarea gi insuqirea documentatiei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare drum centura din DN73C-Muzeu-fam Coroiau, comuna Berevoeqti,
judetul Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.96 din
29.12,2023.
l4.Proiect de hotarare privind aprobarea gi insuqirea documenta{iei tehnico-
economice faza Studiu de fezabilitate gi devizul general pentru obiectivul
Asfaltare drum comunal Bratia-Otelu , comuna Berevoesti' judetul Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotdr0re , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectulu i.P r ezintd d-na Leca Andra
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.97 din
28.L2.2023.
15 Proiect de hotirffre privind stabilirea salariilor de baza pentru functionarii
publici , personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al
primarului comunei Berevoegti si functii alese, la nivelul comunei Berevoeqti,
judetul Arges , incepffnd cu data de 01.01.2024.
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului.Prezint[ d-na Leca Andra



D-na Leca:in data de 15.12.2023 aintratin vigioare OUG 11512023 care ne permite
s5 majordm cu 5oh salariile fata de nivelul acordat pt luna decembrie .Doar
coeficientul pt funclia de sofer s a m6rit de la 1,6 la 1,8

D na Leca db citire amendamentului adus de citre d I consilier Busuioc Gheorghe
proiectului
D-l Busuioc:Eu v[d consiliul local caun "sfat al bEtrdnilor" , ajuti oamenii, noi ludm
banii acegtia degeaba
D-l Schioapa:Amendamentul ar fr ,ca sd qtim ce votdm, indemnizatia lunar[ a
consilierilor sd fie de lYo din salariul primarului , acum este 10%.
Se supune la vot amendamentul gi este respins cu 4 voturi pentru gi 9 impotriva
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6rdre gi cu 10
voturi pentru qi 3 ab{ineri (dl Busuioc Gheorghe, dl Stana Dumitru gi dl
Schioapa Daniel) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.98 din 28.12.2023.
L6.Proiect de hotirffre privind aprobarea organizarii retelei scolare a unitatilor
de invatamant de stat ce vor function ape raza comunei Berevoepti, judetul
Arges in anul gcolar 2024-2025.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

Ei anexele proiectului.Prezirtd d-na Leca Andra
D-na Leca:Nu este nicio modificare fald, de anul trecut
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrOre qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.99 din
28,12,2023,
lT.Proiect de hotirffre privind alegerea presedintelui de sedinta.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare qi raportul de
specialitate .Prezint6 d-na Leca Andra
Se alege preqedinte de sedinta pentru luna ianuarie 2024 dl consilier Stana Dumitru
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre Ei cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.100 din
28.12,2023,
l8.Diverse
D-l Bumbeneci:Sunt foarte nemullumit de personalul nostru de aici din prim6rie , nu
ia nimeni atitudine cu cdinii din fala primdriei
D-l Viceprimar:Legislalia pt cdini este extraordinar de dur6, nu ai solutii ,decdt s[ i
castrim, sunt foarte mul1i

Nemaifiind discutii in qedinla de astdzi, preqedintele de qedinld declar[
inchise lucrdrile acesteia. se incheie in jurul orei 1700.Drept pentru care s-a

incheiat prezentul pro
Consilieri locali,
PASLARU DRAG
MAZILU IONEL

Secretur generul ,
LECA ANDR.A,

/A',


